
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Seattle Formosan Christian Church 

第一堂台語禮拜   First Worship Service in Taiwanese  

10:00am  

鄭溢恩牧師 Pastor Ian Cheng:  

425-623-2824  

ian@seattlefcc.org 

  

 第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English 

12:00pm 

陳維特牧師 Pastor Walter Chen  

206-853-9400  
pastorwalt@seattlefcc.org 

 

 

333 NE 76
th

 Street 

Seattle, WA 98115 

Tel: 206-522-8084    

Fax: 206-522-7551 

www.seattlefcc.org 

mailto:ian@seattlefcc.org
mailto:pastorwalt@seattlefcc.org
http://www.seattlefcc.org/


 

 

 
 
 

 序               樂  司               琴 

 宣               召  司               會 

 聖               詩 #113B  救主出聲叫我 會               眾 

 使  徒  信  經  會               眾 

 啟     應     文 十、詩篇 32 會               眾 

 禱               告  司               會 

 讚               美 "同心來敬拜" 聖     歌      隊 

 讀               經 路加福音 19: 1 ~ 10 司               會 

 講               道 「稅吏撒該」   鄭 溢 恩牧師 

 聖               詩 "我永恆的家在天上" 會               眾 

 奉              獻     我之錢銀獻與祢   用出攏遵祢旨意 

我之才情祢賞賜   甘願還祢做器具 

會               眾 

 歡 迎 / 報 告  司               會 

 頌              榮 #335 會               眾 

 祝              禱  鄭溢恩牧師 

 阿    們     頌  會               眾 

 殿              樂  司               琴 

 

February 17, 2013 主後 2013年二月 17日 

第一堂台語 

主日禮拜程序 
Order of Worship –First Service Taiwanese Worship 

 



第一堂台語禮拜信息大綱                                  鄭溢恩牧師 

 
題目：「稅吏撒該」 

經文:  路加福音 19:1-10 

 

1. 一個不受歡迎的人  (vv.1-4) 

    a.  

 

 

 

    b.      

 

 

 

 

    

2. 一個超乎期待的神  (vv.5-6) 

    a.   

 

  

 

     b.  

       

 

 

 

3. 一個真正改變的生命  (vv.7-10) 

    a.   

 

 

 

     b.  

      

 

4. 我的回應 



 

 

 
 
 

Prelude   

Welcome and Praise   

Offering   

Announcement   

Message Facing Confrontation  

Response Song   

Benediction   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Order of Worship 

Second Service English Worship 

第二堂 英語主日禮拜程序 
 



Acts 13 : 1 ~12 

 
1
 In the church at Antioch there were prophets and teachers: Barnabas, Simeon 

called Niger, Lucius of Cyrene, Manaen and Saul. 
2
 While they were worshiping the Lord and fasting, the Holy Spirit said, "Set 

apart for me Barnabas and Saul for the work to which I have called them." 
3
 So after they had fasted and prayed, they placed their hands on them and sent 

them off. 
4
 The two of them, sent on their way by the Holy Spirit, went down to Seleucia 

and sailed from there to Cyprus. 
5
 When they arrived at Salamis, they proclaimed the word of God in the Jewish 

synagogues. John was with them as their helper. 
6
 They traveled through the whole island until they came to Paphos. There they 

met a Jewish sorcerer and false prophet named Bar-Jesus, 
7
 who was an attendant of the proconsul, Sergius Paulus. The proconsul, an 

intelligent man, sent for Barnabas and Saul because he wanted to hear the word 

of God. 
8
 But Elymas the sorcerer (for that is what his name means) opposed them and 

tried to turn the proconsul from the faith. 
9
 Then Saul, who was also called Paul, filled with the Holy Spirit, looked 

straight at Elymas and said, 
10

 "You are a child of the devil and an enemy of everything that is right! You 

are full of all kinds of deceit and trickery. Will you never stop perverting the 

right ways of the Lord? 
11

 Now the hand of the Lord is against you. You are going to be blind, and for 

a time you will be unable to see the light of the sun." Immediately mist and 

darkness came over him, and he groped about, seeking someone to lead him by 

the hand. 
12

 When the proconsul saw what had happened, he believed, for he was amazed 

at the teaching about the Lord. 

 

 

 

 

 

 

 

 



事 工 報 告 
 

 二月講道主題：「轉向神」（鄭溢恩牧師主講） 
     主日講道主題如下,請大家預備受教的心來共同敬拜。 
 

日期 講員 主題 經文 

2/10 鄭溢恩牧師 十架上的強盜 路 23:39-43 

2/17 鄭溢恩牧師 稅吏撒該  路 19:1-10 

2/24 鄭溢恩牧師 十個痲瘋病人 路 17:11-19 
 

     從 2013年起，每月第一週為聯合禮拜並舉行聖禮典與入會式。 
     教會有關聖禮典的規定：1. 凡已受洗重生得救的信徒皆歡迎共同恭守聖      
     餐。2. 凡年滿 12歲、已決志信主並上完本教會的基要真理班者，皆歡迎   
      報名領受洗禮。若有志受洗禮、加入教會、獻兒式者請就向牧師報名。 
 執事會將於 3月 3日召開 2013年度會員大會，屆時將提出 2012年報告、

分享 2013年展望與計劃，並將執事會針對主日崇拜及連帶各項服事時間
的調整的決議，提交大會，尋求合一的認同。大會議程及活動會員名單
已公告於樓上前廊佈告欄，敬請預備心，在主前，為教會前途，共同尋
覓我主旨意。 

 感謝約書亞和以利亞團契的總舖師們用愛心煮過年的好料理來招待教會
裏的留學生、少年人和他們的朋友、用主的愛誠心來關懷他們。 

 青少年團契感謝大家熱心支持「飢餓 30」的慈善運動，他們今年募款目
標為$4,000，到上週為止已募達$3,880.75，倘若您對青少年參與的這項事
工有所感動，奉獻請註明「飢餓 30」，或洽青少年團契 

 西北事工研習會定於三月 15~16日在 Overlake Church舉行，內容包括兒
童教育、青少年、家庭事工、牧師與教會領袖、音樂、財務、婦女事工
等等各方面，歡迎有興趣參加的兄姐於二月 28日之前向教育組雅玲執事
報名，報名費兩天: $99; 一天:$69。教會將補助一半報名費 。 

 好消息！「天韻歌聲」三月將在西雅圖舉行兩場五十週年感恩音樂會: 
      3月 9日星期六晚上 7點在 Westminster Chapel, 13646 NE 24th Street 

      Bellevue, WA 98005 電話: 425-747-1461； 

       3月 10日星期日晚上 7點在華大 Kane Hall，兩場都備有免費停車和幼兒
看顧，歡迎踴躍邀請親朋好友參加，樓上入口接待桌上，備有彩色小傳
單，歡迎自由索取，發給未信的朋友，或超市巧遇的陌生同鄉。 

 
肢體關懷  

 感謝兄姐這十幾年來為張教授祈禱，他再幾天將照腸胃鏡以便了解現
況。因抵抗力較弱、不便外出，目前在家靜養。 

 春秀姐 Cathy 因患多發性硬化症（Multiple Sclerosis)行動不便,已許久無法
來參加禮拜。請繼續為她的身、心、靈禱告。求主賜信心和體力給 24小
時照顧她的父母，武雄兄和素香姐。 

 請繼續為有病痛的兄姐康復代禱: 仁杰兄、 王伯伯、王媽媽等，並請
為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱：幸蒔姐的母親、智美姐的
姊姊顏雅幸、麗雅姐的爸爸、Sandy的父親、麗華姐的父母、榮泰兄
母親，求主施恩醫治，早日恢復健康。 

 請繼續為待產夫婦, Jeanette & Lawrence, 平安代禱。 



Ministry Announcements 

 In 2013, the first Sunday of each month will be combined service and we will 
have Sacrament and new member acceptance ceremony. 

      SFCC Church Sacrament policy:  1. Every born again Christian who has 
received Baptism is welcome to partake the Holy Communion;  2. Every 12 
years and older new believer who has received Jesus Christ as personal savior 
and has finished SFCC's basic doctrinal class is welcome to register for 
Baptism. Anyone who wishes to register for baptism, join the church 
membership or have child dedication, please contact the pastors.  

 On 3/3, we will have our 2013 annual  General Assembly where the Deacon 
Board will make reports of 2012, share about 2013 plans and we will seek 
congregational endorsement in unity on Deacon Board Decision to propose  
Sunday service hours adjustments. Agenda and list of active members of SFCC 
are posted on the bulletin board upstairs. Please be prepared to join in search of 
our Lord’s will for the future of SFCC. 

 Special thanks to the great cooks of Joshua & Waymaker Fellowship.  They've 
shared Christ's love through the food they faithfully prepared  for the students, 
young professionals and their friends yesterday here at SFCC in a dinner 
celebrating Chinese New Year. 

 SFCC Youth Group is thankful for the supports they receive from everyone at 
SFCC for the “30 Hours Famine” they have completed yesterday. As of last 
Sunday, they have raised $3,880.75, just a little shy from the $4,000. Goal. If 
you would like to help them reach that goal, please see one of the youths. 

 Northwest Ministry Conference will take place at Overlake Church from March 
15 to 16.  The conference includes workshops in the areas of Children, Youth, 
Family, Women ministries, Pastor and Leaders, Music, and Finance, etc. If you 
are interested, please sign up with Yaling by 2/28. The registration fee is $99 
for 2 days and $69 for 1 day. Church will subsidize 50% of the registration fee 
for members and 100% for full time students. 

 Heavenly Melody will be in town this March celebrating its 50
th

 anniversary.  
They will perform on March 9th (Sat.) at Westminster Chapel and March 10th 
(Sun.) at Kane Hall of University of Washington. Details in colored flyers are 
available at the front desk.  
 

 Caring and Prayer requests:  
 
 Dr. Chang and family would like to thank SFCC for praying for him during 

the past 10+ years.  God' s with him when he battled with cancer and other 
health issues. He will have "Gastrointestinal Endoscopic" done this coming 
week. Due to his conditions, he usually stay home thus unable to come & 
join us for Sunday service. Dr. Chang  is a well known Taiwanese linguistic 
professor and scholar.   

 Please continue to pray for Cathy who's diagnosed with Multiple Sclerosis.  
She hasn't been able to attend Sunday Service for a long time.  May God 
continue to bless and watch over her spiritual and health needs and ask God 
to grant faith and physical strength to her aging parents as they care for 
Cathy, 24 hours a day! Cathy served many years as the earliest deacon who 
comes to English service. 

 Please continue to pray for Jeanette and Lawrence who are expecting.  



2013年二月主日聖工分擔   

Service Helpers for other February 2013 Sundays with 2 services  
 

第一堂台語 崇 拜     First Service in Taiwanese 

司  會   MC 陳秀蘭 Sue-Lan 司        琴 姚愛敏 Amy Yao 

司  獻 Offering 

Attendants 

2/17李玉娟  陳宏義 

2/24陳宏義 Shih-Ku 
音響投影 

 張正育 Kevin Chang 

 謝旭晉 Jimmy Hsieh 

敬拜讚美  

Worship Leading 
2/17司會 MC   2/24鄭普凱 Kai  

招  待 usher 月姿姊 Agnes Hsieh、蕊芬師母 Mrs. Ian Cheng 
  

第二堂 英語崇 拜       Second Service in English 

 02/17 02/24 

Speaker   講  道:  Pastor Walter Jim Liang 

Ushers     招     待: Jack, Sharon Jamie, Moses 

M.C.        司     會: Dong-Hui Daniel Hu 

A/V Tech.    音響投影: Lawrence Lawrence 

Lunch Crew 午餐服事: MBS + S.A.L.T. Timothy 
  

主    日      學     Sunday Schools 

第一堂 First Service 
兒童主日學 
Children Sunday School 

兒童敬拜 
Worship 

幼兒班/學前班
Toddler  ~ 
Kindergarten 

小學班 
Upper Elementary 

老師 
Teacher / TA 

從缺 
Vacant 

江美珍 Michelle 
TA: Joyce 

Tai-Chang 

第二堂 Second Service 
兒童主日學 
Children Sunday School 

兒童敬拜 
Worship 

幼兒班 
Toddler 

學前班~小學班 
Preschool ~ Lower 
Elementary 

老師  Teacher Mavis Jeremy Sharon 

成人主日學 12:00 pm 
Adult Sunday School 

基要真理班 Basic Truth 七十二週聖經速讀 
72 Weeks Bible Reading  

老師 Teacher 陳泰昌 Tai, 陳宏義 Jesse 葉惠媛傳道 Carol 

 
上週禮拜 2/10/2013 出席人數/奉獻 Last Week Attendants and Offering 

禮 拜 Services 
出席人數
Attendants 

奉獻  Offering 

第一堂台語 禮 拜      
1st Service in Taiwanese 

81 一般 General     $2,178     

Y&C: 23 指定 Designated   (Famine 30) $250 

第二堂英語 禮 拜      
Second Service in English 

55 一般 General $14 

CSS: 11 指定 Designated     

 


